
 
 
 
 

MØTEREFERAT  
Arbeidsutvalgsmøte 06/24 

 
 Dato: 21.02.2024 - Møtetid: 12.00-14.00 Møtested: Teams/møterom 244 

 
 
Til: Arbeidsutvalget 
 Studentrepresentantene i Styret 
 Kontrollkomiteen 
 
Til stede: Didrik Nohre Lønvik, Aksel Kvamme Aase, Henrik Vorkinn, Gina Steen 

Aarheim (til 13:47) og Ingrid Darell Holm  
 
Observatører: Matilde Brox Bordal (NTNU-styret), Anders Lie Hagen (NTNU-styret) og 

Ole Marcelius Sivertsen (KK) 
 
Forfall:  Sigrid Blystad  
 
Referent:  Astrid Hilling 
 
 
 

O-sak 12/24  Orienteringer i arbeidsutvalget 
Tatt til orientering. 
 

O-sak 13/24  Orienteringer fra styrerepresentantene 
Tatt til orientering. 
 

O-sak 14/24  Godkjenning av referat fra AU-møte 05/24 
Mangler etternavn på Ole Marcelius.  
 
Referat fra AU-møte 05/22 ble enstemmig godkjent med kommentar.  
 
 
 
AU-sak 27/24 Valg av varadelegater til landsmøtet NSO – supplering vara  
 
Didrik innledet i saken. 
 
Saken diskuteres.   
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Følgende kandidater har stilt på forhånd:  
Theo Viken 
Magnus Henrik Strømme 
André Hellebust 
Solve Ressem 
Stine Sævik Dahl  
Bilal Sheikh 
 
Votering 
Likt stemmetall mellom Stine Sævik Dahl og Magnus Henrik Strømme i første 

valgrunde 
 
Fysisk votering mellom de to kandidatene:  
Magnus Henrik Strømme: 2 stemmer  
Stine Sævik Dahl: 3 stemmer  
 
Stine Sævik Dahl prioriteres over Magnus Henrik Strømme  
 
2. vara Stine Sævik Dahl  
3. vara Magnus Henrik Strømme 
4. vara André Hellebust 
5. vara Solve Ressem 
6. vara Bilal Sheikh 
7. vara Theo Nørving Viken 
 
 
 
Vedtak  
Arbeidsutvalget supplerer varadelegater til NSOs landsmøte 5.-7. april med følgende 
kandidater 
 
2. vara Stine Sævik Dahl  
3. vara Magnus Henrik Strømme 
4. vara André Hellebust 
5. vara Solve Ressem 
6. vara Bilal Sheikh 
7. vara Theo Nørving Viken 
 
 
 
AU-sak 28/24 Revidering av campuspolitisk plattform  
 
Ingrid innledet i saken. 
 
Saken diskuteres. 
 
Elementer fra diskusjonen:  
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- Hva er utdatert i plattformen: KAMD, strategi for campusutvikling finnes, 
Internasjonalisering i NTNUs areal  

- Bærekraft i plattformen, tverrfaglighet og tilknytning til eget fagmiljø 
- Ambisiøse innen bærekraft, mer en TEK17. Plussbygg?  
- Samarbeid med Sit og velferdstinget? 
- Skal man inkludere studiebyene spesifikt 
- Tilrettelegging av gamle og nye bygg, inkludering av tilrettelegging i 

byggeprosjekter 
- Prosessen rundt byggeprosjekter og forventninger knyttet til medvirkning og 

flytting av areal  
- Hvor spesifikke skal man være i plattformer, knyttet til revidering. Fordel at den 

kan revideres ofte, men viktig at den holder over tid.  
- Unngå motstridende politikk med læringsmiljøpolitisk plattform  
- Enhetlig tilrettelegging for studentforeninger  
- Skal man inkludere noe om samisk språk  
- Eksamenslokaler og bruk tilknyttet idrettsarrangement 

 
 
Vedtak  
Arbeidsutvalget diskuterer saken  
 
 
 
 
AU-sak 29/24 Studiebarometret 2023 – resultater NTNU  
 
Anders innledet i saken. 
 
Saken diskuteres.  
 
Elementer fra diskusjonen:  

- Praksis  
- Aktiv undervisning og pedagogikk  
- Tilbakemelding og veiledning  

 
 
Vedtak  
Arbeidsutvalget diskuterer saken  
 
 
 
AU-sak 21/24 Diskusjonssak valgomatspørsmål  
 
Matilde innledet i saken. 
 
Saken diskuteres  
 
Elementer fra diskusjonen: 

- Enkle og relevante nok spørsmål slik at det er mulig for studenter å ta stilling 
til spørsmålene 
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- Akademisk frihet og relasjon til arbeidslivet  
- Ansettelse av rektorat og dekaner neste perioder  
- Formuleringen av spørsmålene og forklaringene må samsvare. Er det 

ønskelig med forklarende tekst. Nødvendig for at man skal være sikker på at 
spørsmålene tolkes riktig, men teksten kan kanskje være kortere.  

- Viktig at spørsmålene sørger for at man får fram ulikhet i meningene.  
- Er det relevant med spørsmål om opptak av forelesninger for styret  

 
Vedtak 
Arbeidsutvalget diskuterer saken 
 
 
Eventuelt 
Dimensjoneringsutvalgets og Finansieringsutvalgets høring – førstkommende STi-
møte prioriteres dimensjoneringsutvalget og neste møte prioriteres 
finansieringsutvalget. Ønskelig med innlegg fra utvalgenes leder.  
 
UKA Gjøvik har søkt om midler til Drag show og har ikke fått svar – arbeidsutvalget 
har ikke ønsket å støtte arrangementer med alkohol. Viktig at de får svar.  

Ris og ros 
Send tilbakemelding på Teams.  
 
 
Møtet ble avsluttet kl. 14.01.  
 
 
 
 
Didrik Nohre Lønvik /s/     Astrid Hilling/s/ 
Leder        Referent 
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